
Zápis z jednání kolegia děkana PřF dne 12. 9. 2017. 

Přítomni:  doc. Pavlík, Dr. Švec, prof. Novák, doc. Eisenmann, doc. Čermák,  Dr. Němec,   

                  Dr. Štofik, doc. Anděl, Dr. Krejčí 

Omluveni: prof. Čapková, Ing. Kuba, Dr. Škvor, doc. Raška, Dr. Malý, Ing. Lauterbach. 

 

1. Děkan informoval z kolegia rektora: 

- Doc. Novák předložil návrh Realizace Strategického záměru UJEP na rok 2018, který 

bude předložen ke schválení v AS UJEP dne 27. 9. 2017. Neuzavřen zůstává bod 6.2, 

resp. výše minimálního úvazku na UJEP pro podporu akademických pracovníků při 

habilitačním a jmenovacím řízení. V dokumentu je zatím uveden jako minimální 

úvazek 0.5, FF navrhuje 0.75, FZS navrhuje 1.0. 

- Návrh změn Vnitřního mzdového předpisu UJEP bude postoupen do připomínkového 

řízení a následně projednán v kolegiu rektora dne 3. 10. 2017. Ing. Nergl požádal 

členy kolegia rektora o zaslání připomínek do 19. 9. 2017.  

Do 18. 9. 207 zašlou vedoucí kateder připomínky k tomuto materiálu děkanovi. 

- Dr. Chvátalová požádala členy kolegia rektora o zaslání připomínek k návrhu Pravidel 

vzniku, schvalování a změn studijních programů UJEP. Finální verze předpisu bude v 

kolegiu rektora projednána dne 7. 11. 2017. Vedoucí kateder zašlou děkanovi PřF 

připomínky do 25. 9. 2017 

- Doc. Novák informoval o průběhu projektů v rámci nového programového období. 

Seznámil přítomné se stavem přípravy projektu U21-KLIK, který je zaměřen na 

mezinárodní mobility, dále informoval o schváleném projektu U21-KVAK a o 

projektech v PO3. 

- Doc. Balej informoval o průzkumu absorpční kapacity pro možnost vyhlášení 

komplementárních výzev Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání v rámci 

naplňování 1. Akčního plánu Strategie hospodářské restrukturalizace Ústeckého, 

Moravskoslezského a Karlovarského kraje. Výzva bude vyhlášena na 1,5 miliardy 

korun. Doc. Balej upozornil zároveň na vznikající konkurenci v Karlových Varech, 

Děčíně a dalších městech ze strany VŠCHT, ČVUT apod. UJEP bude do výzvy 

připravovat výstavbu objektů FZS a FSI. 

- Doc. Balej připomněl informaci ze začátku léta o výsledcích UJEP při hodnocení 

excelentních výsledků podle oborů. Za UJEP byly vybrány 3 excelentní výsledky: 2 x 

PřF – prof. Nezbeda s doc. Moučkou a doc. Raška. Doc. Pavlík poděkoval těmto 

pracovníkům. Také poděkoval dalším spoluautorům prvního výsledku -  dr. Škvorovi, 

dr. Jirsákovi a prof. Lísalovi.  

- Doc. Balej informoval o mimořádném zasedání ČKR ve věci návrhu rozpočtu pro 

VVŠ na rok 2018. Zřejmě zůstane zachován mechanismus rozdělování jako v letošním 

roce. 

- Dr. Chvátalová informovala, že je připravena rámcová dohoda UJEP a AV ČR o 

spolupráci při uskutečňování doktorských studijních programů. Pak bude možné na 

základě této rámcové dohody připravovat bilaterální smlouvy mezi jednotlivými 

fakultami a ústavy AV ČR. 

- Doc. Novák informoval o nové pracovnici Mgr. Bohumile Vykoukové, která bude 

kontaktní osobou pro projekty a záležitosti vědy a výzkumu. 

- Doc. Novák informoval, že ve spolupráci s CI byl upraven modul „Projekty“, který je 

v hlavní nabídce systému IMIS. Systém je nyní připraven na vkládání informací o 

všech připravovaných i realizovaných projektech. Cílem bylo nastavit generování 

všech formulářů po jednom primárním zadání dat. Data stávajících běžících projektů 

vloží za fakultu Ing. Bobková. 



- Doc. Radvanovský upozornil, že v nejbližší době vyhlásí výzvu k podávání žádostí o 

další podporu v rámci mezinárodní spolupráce v roce 2017. Žádat bude možno o 

finanční podporu na: 

o výukové pobyty akademických pracovníků UJEP na partnerských zahraničních 

vysokých školách UJEP, které nelze hradit z prostředků programu Erasmus+  

o výjezdy zaměstnanců UJEP na zahraniční vysoké školy za účelem navázání 

nové smluvní spolupráce; 

o výjezdy zaměstnanců UJEP za účelem prezentace fakulty/UJEP na 

mezinárodním studijním veletrhu či podobné akci; 

o hostování zahraničních odborníků. 

          Prokazatelné náklady lze uznat i zpětně, budou financovány jen náklady roku 2017 ze 

zbývajících finančních prostředků. 

- Doc. Radvanovský předal informaci o nabídce Taxislužby Vi3 (www.vi3.cz) 

poskytovat služby studentům a zaměstnancům UJEP s 10% slevou. 

 

2. Děkan informoval z porady u prorektora Nováka a Zukersteina:  

- Děkan informoval o výběru nebibliografických výsledků za PřF, které budou zaslány 

rektorátem na MŠMT (byly vybrány všechny tři za fakultu navrhované výsledky 

autorů doc. Gryndlera, dr. Kubery a dr. Dolejše)) 

- Mgr. Liegertová získala projekt TAČR ve výzvě Théta „ZEBRACHIP – mikrofluidní 

čip pro automatizované masivní in vivo testování biologických účinků aktivních látek,“ 

(„rybičky“) 

- Zasílat návrhy na cenu rektora za tvůrčí činnost pracovníků do 35 let, termín upřesní 

Ing. Bobková. 

- Bude nutné redukovat informační elektronické zdroje, prověřit využití některých 

zdrojů, které vykazují malý počet přístupů a tudíž jsou finančně neúnosné 

 

3. Děkan dále informoval: 

- Na listopadovém zasedání VR PřF bude na programu habilitace dr. Havlici. 

- Směrnice děkana č. 2/2017 Pravidla pro hodnocení akademických pracovníků PřF 

UJEP byla většinově odsouhlasena katedrami a je platná od 12. 9. 2017 (pro – KBi. 

KFy, KGe a KCh, proti – KI, zdržela se hlasování – KM). 

- Plán personálního rozvoje PřF UJEP 2017 - 2022. S personálním plánem souvisí 

otázka plánu akreditací a případné podání žádosti o institucionální akreditace.  Do 3. 

10. 2017 mohou vedoucí kateder poslat děkanovi podněty a připomínky.  V souvislosti 

s plánem rozvoje budou připraveny katedrami personální plány jednotlivých 

pracovníků, děkanem personální plány jednotlivých proděkanů a vedoucích kateder  

během října 2017. 

- Výroční zpráva o činnosti PřF UJEP v roce 2016 bude zaslána k projednání do 

zářijového jednání AS PřF UJEP. K revidované verzi Výroční zprávy o hospodaření 

PřF UJEP za rok 2016 se vedoucí kateder vyjádří do 27. 9. 2019. Následně bude 

předložena na říjnové zasedání AS PřF. 

- Děkan zaslal vedoucím kateder návrhy Jednacího a Volebního řádu AS PřF UJEP. Do 

27. 9. 2017 mohou vedoucí kateder zaslat připomínky.  

 

4. Proděkan Švec informoval: 

- V srpnovém termínu zápisu se zapsalo 196 studentů. 

- Dne 18. 9. 2017 začne elektronický předzápis do ZS 2017/2018. 

- Od 25. 9. 2017 bude ke kontrole otevřen STAG.  



- Podmínky pro udělení zápočtů by měly být známy na začátku semestru a měly by být 

zveřejněny konzultační hodiny. 

- Do 20. 10. 2017 aktualizovat komise pro SSZ. 

- Výuku AJ pro současné studenty bude zajišťovat Centrum jazykové přípravy. 

- Katedrální stipendia - proděkan připraví nový návrh na rozdělení financí na stipendia. 

- Hodnocení výuky na katedrách - na některých katedrách byla malá návratnost 

rozdaných dotazníků od studentů. 

- Hodnocení nejlepších studentů - proděkan zašle na katedry podmínky pro udělení 

stipendií. 

- PF a FUD UJEP zrušily povinnost používat indexy. Do konce září zaslat proděkanovi 

názory na zrušení indexů. 

 

5. PR - dr. Němec informoval: 

- Propagační videoklip je ve fázi přípravy a běhen října bude hotový. 

- Vznikají nové webové stránky PřF. Přes léto byla připravena šablona a nyní se plní 

obsah. 

- Připravují se nové propagační letáky o PřF UJEP. 

 

6. Různé: 

- Děkan zítra zašle materiály na mimořádné jednání kolegia, které se bude konat příští 

úterý (19. 9. 2017) a kde se bude jednat o rozpočtu a financování kateder. 

- Prof. Novák urgoval harmonogram výběrových řízení na investice v rámci projektů 

STUVIN a U21. Děkan informoval o jednání s MŠMT. V těchto dnech odešla na 

ministerstvo žádost o přidělení financí na investiční přístrojové vybavení. 

Harmonogram výběrových řízení zohledňuje nutnost pořízení přístrojů potřebných 

pro akreditace a vazbu na připravovanou budovu CPTO. 

- Prof. Novák upozornil na kolizi termínů konání SZZ v harmonogramu PřF. 

 

 

V Ústí nad Labem, 9. 10. 2017 

 

                                                     Doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. 

                                                                            děkan PřF UJEP 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Zapsala: Yvona Jůzová 


